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Milí spoluobčané, 

na konci června proběhlo krásně připravené 
rozloučení s našimi páťáky ze základní školy. Paní 
učitelky zapojily do muzikálového představení 

všechny děti a plný sál obecního domu tak mohl 
tleskat skvělým výkonům malých velkých zpěváků. 
Hned poté se konalo přespávání dětí v ZŠ, které se 
letos naštěstí obešlo bez průtrže mračen. Během 
léta dále proběhl fotbalový turnaj, pouť a letní 
kino s opékáním buřtů pro děti nebo sběratelská 
výstava. Za tuto organizaci děkuji místním 
sdružením a jejich členům, které prázdninový 
program pro všechny zajistili. 

V novém školním roce jsme v základní škole 
přivítali devět nových prvňáčků a stejně tak 
dalších čtyřicet dětí, které školu u nás navštěvují. 
V mateřské škole máme v současné chvíli plnou 
kapacitu padesáti dětí. Pro jejich potřeby proběhla 
přes letní měsíce úprava zahrady tak, aby děti 
mohly trávit čas venku nejen hraním, ale také 
výukou. Byly zakoupeny nové lavičky, stůl, tabule 
nebo obnoveny vyvýšené záhony pro malé 
zahradníky. S těmito investicemi nám pomohl 
Královehradecký kraj, který obci poskytl dotaci ve 
výši 211 000 Kč. Během prázdnin jsme dále 
provedli kompletní opravu prostor obecního sálu. 
Postupně tak proběhla výmalba všech místností, 
dubové parkety byly obroušeny a dostaly nové 
lakování. Opony a koberce byly vyspraveny a 
vyčištěny.  

Dále jsme se rozhodli instalovat dvě nové solární 
lampy na dětská hřiště u kostela a na Michnovce. 
Na místo proudu ze sítě využívají sluneční světlo a 
nebylo tak nutné řešit výkopy pro novou kabeláž, 

která v těchto místech není k dispozici. V 
Kratonohách proběhla výměna všech hlavic 
veřejného osvětlení, které mají výrazně nižší 
spotřebu než dosavadní, prodloužili jsme tak 
celkovou dobu svícení, respektive zhasínání. 
Postupně probíhá nátěr sloupů a nové patice 
budou instalovány do konce tohoto roku. Na 
Michnovce bude dokončena výměna hlavic včetně 
stožárů během podzimu. 

A teď co je před námi. Obecní zastupitelstvo 
rozhodlo, že od nového roku (tzn. nejdříve v 
průběhu ledna 2024) proběhne v Kratonohách a na 
Michnovce změna ve formě likvidace a svozu 
plastového odpadu z domácností. Na sběrných 
místech již nebudou k dispozici žluté kontejnery 
na odkládaní plastového odpadu z domácností a 
obec nebude nadále poskytovat žluté pytle, které 
svážíme vlastními silami každé pondělí. Na místo 
toho každý majitel nemovitosti obdrží od obce 
zdarma a jednorázově jednu nádobu o objemu 240 
l na plastový odpad, kterou bude dle plánu vyvážet 
svozová společnost jednou za měsíc. Svozový plán 
bude znám vždy na začátku kalendářního roku. V 
podstatě se jedná o stejnou formu, jakou již roky 
známe ze svozu popelnic na směsný odpad. Lišit 
se bude pouze frekvencí svozu. Důvod této změny 
je částečně ekonomický, tímto procesem ušetříme 
cca 100 000 Kč ročně a budeme moci alespoň po 
nějaký čas udržet dosavadní sazbu poplatku, a 
zároveň legislativní. Předpokládáme, že nádoby 
budou obyvatelům rozděleny v předem daný 
termín během října nebo listopadu, o kterém 
budete dopředu v časovém předstihu informováni. 

V třídění odpadů se objevila jedna novinka, viz 
info dále ve zpravodaji. Kovové obaly OD NÁPOJŮ 
je nově možné ukládat do žlutých kontejnerů 
spolu s plastovým odpadem. Na Michnovce na 
žádost občanů přidáme na sběrné místo zvon na 
kovy a další kontejner na papír. Zároveň jsme 
dojednali s diakonií Broumov charitativní sběr 
ošacení, knih, hraček či obuvi, které bude možné 
odevzdat na obecním úřadu v termínu 12. až 14. 
října. 

Krásné babí léto přeje  

Markéta Vinšová, starostka obce

Příspěvek starostky
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Kovové obaly OD NÁPOJŮ je 
nově možné ukládat do 
žlutých kontejnerů spolu s 
plastovým odpadem. 

Cílem této změny je zkvalitňování systému 
odpadového hospodářství formou podpory třídění 
a následného využití odpadů z domácností, 
dlouhodobá snaha snižovat množství směsného 
komunálního odpadu, a v neposlední řadě zlepšení 
komfortu systému pro občany. Takzvaný 
multikomoditní sběr odpadu v obcích funguje již 
několik let, občané spolu s plastem ukládají do 
žlutých kontejnerů tetrapack, neboli nápojové 
kartony, které jsou následně vytříděny na třídicí 

lince. Stejným způsobem bude fungovat i 
dotřiďování kovových obalů od nápojů. 

Nicméně je třeba brát v potaz to, že tímto 
způsobem lze třídit skutečně pouze obaly od 
nápojů, jako jsou například plechovky od piva, 
energetických nápojů, různých limonád atp. 
Naopak obaly od konzervovaných potravin, krmiva 
pro psy a kočky, olejovek a jakýkoliv jiný kovový 
odpad než nápojové plechovky, do žlutých 
kontejnerů v žádném případě nepatří, a je nutné 
ho i nadále ukládat do speciálních šedých 
kontejnerů pro sběr kovů. Důvodem je riziko 
znečištění plastových obalů zbytky potravin, 
poškození technologií třídicí linky ostrými okraji, 
a také zvýšené riziko poranění zaměstnanců, kteří 
odpad ručně třídí. 
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Střípky ze školy a školky

Střípky ze školy 

Školní rok 2023-2024 jsme zahájili dne 4.9.2023 
zvoněním na kouzelný královský zvon. Na 
procházce pohádkovým rokem budou 44 žáky 

provázet 3 třídní učitelky a 3 asistentky pedagoga. 
V rytířském sále jsme přivítali 9 prvňáčků (7 dívek 
a 2 chlapce), ve II. třídě 20 princezen a rytířů (2. a 
3. ročníku) a ve III. třídě 14 princezen a zbrojnošů 

(4. a 5. ročníku). Žáky u budovy školy vítala paní 
královna, do rytířského sálu vešly dvorní dámy, 
které zatančily první tanec. Po úvodních slovech 
paní ředitelky se všichni naučili královský tanec a 

poté sledovali přivítání nových spolužáků. S 
přáním úspěšného školního roku, plného nových 
zážitků i kamarádů se přidala paní starostka obce 
Kratonohy, která prvňáčkům předala krásné dárky, 

které obecní zastupitelé 
připravili. Poté si již všichni 
šli prohlédnout krásně 
vyzdobené komnaty v 1. 
patře. Prvňáčci si mohli 
poprvé zazvonit na zvon a 
mít svá první školní přání. 

Od září 2023 pokračujeme v 
realizaci projektu OP JAK – 
p r o g r a m o v é o b d o b í 
2022-2024 – Šablony I – 
Zlepšení kvality výuky v ZŠ 
a MŠ K r a t o n o h y, k d e 

čerpáme částku 937 834,- Kč na následující 
aktivity: v MŠ - vzdělávání pracovníků, inovativní 
vzdělávání, odborně zaměřená tematická a 
komunitní setkávání, V ZŠ - školní asistent s 

úvazkem 0,2, vzdělávání 
pracovníků , inovat ivní 
v z d ě l á v á n í a v ŠD - 
vzdě lávání pracovníků , 
inovativní vzdělávání. 

Žáci nadále pravidelně 
dostávají ovoce a mléko z 
projektů Ovoce a zelenina 
do škol, Mléko do škol. Žáci 
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4. i 5. ročníku se zapojí do projektu prevence 
kriminality „Kraje pro bezpečný internet“. Nově se 
celá škola zapojí do projektu Reflexáci, který má 
za cíl zvyšování bezpečnosti chodců na místních 
komunikacích, snižování rizika nehod a zranění 
při chůzi či jízdě na kole. Hned v září využijeme 
možnosti návštěvy specialistky na ergonomii a 
pohyb, zapojíme se do projektu Ergonomie do škol 
– společně se naučíme správné držení těla, zdravé 
pohybové aktivity, brániční dýchání, (které 
umožňuje mozku lépe pracovat) i aktivní sed. 
Plavecká výuka pro žáky 1. – 4. ročníku i 23 
předškolních děti z MŠ začne v prosinci 2023. 

Ve školní kuchyni budeme pokračovat v přípravě 
zdravých a chutných jídel dle konceptu „Zdravá 
školní kuchyně“ a postupně zařazovat nové 
pokrmy. Pro nastávající školní rok 2023/2024 si 
paní kuchařky připravily pro děti a žáky zpestření 
jídelníčků mezinárodními a světovými dny 
týkajících se potravin. Hned v září jsme oslavili 
Mezinárodní den čokolády, kdy do jídelníčku 
daného dne bya zařazena jídla s touto pochutinou. 
V říjnu bude následovat den jablek, každý měsíc 
nás čeká nějaké překvapení. Paní učitelky danou 
potravinu zařadí do výuky a dětem představí. 

Ve škole vyučujeme podle ŠVP s názvem Škola pro 
život. Nadále se scházíme ve třídách hned ráno a 
upevňujeme vztahy, vytváříme bezpečné prostředí, 
trénujeme respektující komunikaci, podporujeme 
vnitřní motivaci k učení a kritické myšlení, 
t r é n u j e m e p o p i s n o u z p ě t n o u v a z b u i 
sebehodnocení a práci s portfoliem. Letos se 
zaměříme také na správné pohybové a sedací 
návyky, aby děti mohly podávat co nejlepší výkony 

a zlepšily si i svou 
kondici. 

Střípky ze školky 

První den ve školce 
j e p r o n ě k o h o 
veselým návratem 
mezi kamarády, pro 
j i n é h o c e s t a d o 
n e z n á m a p l n á 
o č e k á v á n í . D o 
našeho kolektivu se 

z a p o j i l o d e v ě t 
nových kamarádů a na tři kamarády se budeme 
těšit v průběhu roku. Pro letošní školní rok je zcela 
naplněna kapacita mateřské školy. 

V těchto dnech 
p r o b í h a j í 
r e v i t a l i z a č n í 
práce na zahradě 
mateřské školy. 
Ve spolupráci se 
zřizovatelem byl 
rozšířen mobiliář 
o lavičky, stolní 
set, didaktický 
naučný panel a 
kreslící tabuli . 
Byly vyměněny 
vyvýšené záhony a 
přibyl jeden vyvýšený záhon u nově vznikající 
venkovní učebny pro třídu Hvězdiček. 
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V letošním školním roce nás budou provázet 
pohádkové postavy. Každá třída má stanovenou 
pohádkovou postavu pro každý měsíc. Děti se také 
mohou těšit na čtyři vzdělávací environmentální 
programy, které se uskuteční ve spolupráci se 

Střediskem ekologické 
v ý c h o v y S e v e r . D á l e 
připravujeme setkání rodičů 
s pracovnicí pedagogicko-
psychologické porady Věrou 
Čermákovou nejen na téma 
školní zralosti. V listopadu 
pozveme rodiče ze školy i 
ze školky na workshop 
fyzioterapeutky Mgr. Terezy 
Náplavové, manažerky 
projektu Ergonomie do škol. 

kolektiv zaměstnanců ZŠ a 
MŠ Kratonohy 

I. třída
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II. třída (2. a 3. ročník)

III. třída (4. a 5. ročník)
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Léto v Domově Libuše 

Všichni známe okřídlené rčení "Když se zima 
zeptá, co jsi dělal v létě?" My s našimi klienty 
můžeme směle odpovědět, že jsme si užívali 

krásného slunného počasí a náramně se bavili, při 
kulturních pořadech, s kávou či sklenkou něčeho 
ostřejšího na naší krásné zahradě nebo na 
výletech. 

První vlaštovkou, která předznamenala akcemi 
nabité léto, byl písničkový recitál zpěváka Vaška 
Vaňury, známého pod pseudonymem Láska. Ten za 

námi př i je l 20. 
května. 

Na začátku června 
navšt ívi ly čtyř i 
klientky Domova 
kostel sv. Jana 
K ř t i t e l e v 
K r a t o n o h á c h v 
rámci akce Noc 
kostelů. 

Ve s t ř e d u 1 4 . 
června nás čekala 

dosud největš í a 
nejnáročnější akce, 
kterou jsme podnikli 
za více než sedm let 
fungování našeho 
Domova. Objednali 

jsme si bezbariérový autobus 
a v y r a z i l i d o 
královédvorského Safari 
p a r k u a n a p r o h l í d k u 
hospitálu v Kuksu. Plánování 
nám sice zabralo mnoho 
týdnů, ale protože štěstí přeje 
připraveným, vše proběhlo na 
jedničku. Dokonce i počasí se 
báječně vydařilo. 

Červen jsme pak zakončili účastí na krásném 
představení žáků ZŠ Kratonohy v sále Hostince U 
Kaštanu. 
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Do prvního prázdninového měsíce jsme vstoupili 
tajemně. Na úterý 4. července jsme pro klienty 
připravili tajnou výpravu. Mírně rozechvělé klienty 
jsme v deset hodin dopoledne posadili do 
osobních aut a vyrazili. První zastávkou bylo hřiště 
v Kunčicích. A naprosto bezkonkurenční pizza. 
Poté následovala druhá část výletu, kavárna Anny 
z Harrachu na Hrádku u Nechanic. Všichni si zde 
pochutnali na lahodné kávě, zmrzlinových 
pohárech či domácích limonádách. 

V červenci nás čekala ještě jedna akce. V sobotu 
22. července nás v rámci stáže projektu Erasmus+ 
navštívili čtyři studenti oboru sociální práce a 
jejich učitelé ze školy IES Maestro Juan Calero ze 
španělského města Monesterio, Badajoz. Studenti 
si prohlédli náš Domov a připravili si pro naše 
klienty krátký program, ve kterém představili 
tradiční i moderní španělské písně a tance. 

I v s r p n u n á s 
č e k a l a ř a d a 
různorodých akcí 
a zážitků. Kromě 
společných oslav 
narozenin klientů, 
k t e r é s e z a 
krásného počasí 
p o ř á d a j í n a 
z a h r a d ě , 
absolvovali klienti 
22. srpna první 
setkání s paní 
učitelkou Danou 
Morávkovou. Ta si 

pro ně připravila sérii literárních setkání se 
souhrnným názvem na SKLENIČKU (= Seniorská 
konference literárních evropských nadšenců 
inspirovaných činorodou kratonožskou unií). První 
"literárně vědecký příspěvek" byl věnován postavě 
Českého Honzy ve známých i méně známých 
pohádkách. 

S létem jsme se rozloučili opět písničkou. Ve 
čtvrtek 24. srpna přijela za našimi klienty 
dechovka z Týniště nad Orlicí. Opět bylo krásné 
počasí a úžasná nálada. 

Takže ano, až se nás zima bude ptát na letošní 
léto, může se pochlubit nepřebernou spoustou 
zážitků. 

Lenka Antošová
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Rybářský spolek 
Kratonohy 

V letošním roce jsme na rybníku Bohdalák 
provedli aplikaci přípravku PTP Plus od firmy 
Baktoma. Jedná se o přípravek, který snižuje 
množství bahna, likviduje řasy a fosfáty, 
odstraňuje sinice, zvyšuje obsah kyslíku a je 
naprosto bezpečný pro rostliny a živočichy. Po 
prvních měsících po aplikaci jsou již vidět 
výrazné změny v kvalitě vody. 

Přípravek je vhodný i do domácích rybníčků a 
jezírek, a my jej po naší zkušenosti můžeme jen 
doporučit. 

Dětské rybářské závody 

Dne 16.9.2023 proběhly na rybníku Bohdalák za 
Vlasákovými dětské rybářské závody. Stejně jako 
v loňském roce vyhrál s největším úlovkem 
Šimon Jiránek z Kratonoh, který ulovil kapra o 
délce 83 cm. Děkujeme všem zúčastněným a 
těšíme se na hojnou účast v příštím roce. 
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Jóga v Kratonohách 

Již několik měsíců máme možnost v naší obci 
docházet na lekce jógy. Z počátku jsme si mysleli, 
že budeme jenom cvičit a protahovat zkrácené 
svaly, ale za čas jsme zjistili, že jóga je ucelený 
komplex, který nedokážeme za tak krátký čas 
celý obsáhnout. 

Lekce jógy trvají 1,5 hodiny. Je to dlouhý nebo 
krátký čas? Pokud bychom se na jógu dívali 
opravdu jen jako na cvičení, tak pak je trvání 
lekce 1,5 hodiny opravdu dlouhé. Jógová praxe je 
však rozdělena na část, kdy se učíme správnému 
dechu – tzv. pránájámě, praxi jógových pozic 
včetně přípravných cviků na ně. Celá lekce bývá 
obyčejně zakončena relaxací. Na tu se těšíme 
nejvíce, protože si můžeme konečně ulehnout na 
své podložky a s poslechem relaxační hudby 
nechat doznívat účinky jógových pozic na své 
tělo. 

Na pohled bývají jednotlivé pozice i přípravné 
cviky nenáročné, ale pokud správně nastavíme 
své tělo, k tomu přidáme správné dýchání, 
začnou se ozývat místa na těle, která reagují na 
příslušný pohyb spojený s dechem. My si 
začínáme uvědomovat svaly, které máme 
zkrácené nebo oslabené. 

Rovněž správné dýchání bylo pro některé z nás 
zpočátku docela náročné. Při běžném životě, 
během dne, dýcháme velmi povrchně, mělce. 
Jógový dech nás vede k hlubšímu, plnějšími a 
delšímu nádechu a výdechu. Díky správně 
provedené pránájámě = dechové praxi – vracíme 
pružnost celému trupu, páteři, aktivujeme orgány 
v hrudníku a prodlužujeme si život. Neboť staří 
mistři z východu říkají: „Dýchej jako želva a 
budeš žít dlouho jako želva, dýchej jako pes a 
budeš žít jako pes“. Již je nám jasné, že bychom 
se měli o své tělo více starat, předcházet různým 
zdravotním problémům a jóga je jeden ze 
způsobů, jak si vylepšit tělesnou i duševní 
schránku. 

Děkujeme za tuto možnost. 

Účastnice lekcí jógy a lektorka Jana 

Od pondělí 4.9.2023 se po prázdninové pauze 
opět konají lekce jógy v tělocvičně ZŠ Kratonohy. 
Jedna lekce trvá od 17.00 do 18.30 hodin každé 
pondělí a cena je 170,- Kč.
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FK Kratonohy 

Už před koncem nové sezony jsme začali řešit, jak 
bude fungovat náš klub v dalších letech. Proběhlo 
několik jednání a ve výboru skončili David Hamák 
a Terka Nováková, tímto bych jim chtěl oběma 
poděkovat za práci, kterou pro klub udělali. Jsem 
rád, že Terka Nováková nám bude pomáhat i 
nadále, protože bez jejího zapojení bychom se u 
dětí neobešli.  Domluvili jsme se, že výbor bude v 
dalších letech tříčlenný, nově v podobě: předseda 
Michal Šikl, místopředseda Miroslav Šiška a člen 
Tomáš Veverka.  

Přípravu, jestli se tomu tak dá říkat , jsme začali 
tradičním červencovým turnajem TECAM CUP. Z 
organizačních důvodů jsme museli snížit počet 
startujících týmů, ale i tak se turnaj odehrál ve 
vysokém tempu a velké kvalitě, která rok od roku 
stoupá. Vítězem se letos překvapivě stal tým 
Obědovic, nicméně musím dodat, že to byl triumf 
naprosto zasloužený. 

N á s l e d o v a l o n ě k o l i k 
přípravných utkání, pár 
tréninků a v půlce srpna už 
nám začala mistrovská 
utkání. Po prvních pěti 
zápasech je vidět, že soutěž 
bude velmi vyrovnaná a já 
osobně jsem velmi spokojen 
s našim vstupem do sezony. 
M á m e z a t í m n e j m é ně 
obdržených gólů a držíme 
se na druhém místě tabulky. 

Důvodem je, 
že jsme tým 
k v a l i t n ě 
p o s í l i l i 
zkušenými 
hráči, vrátil 
s e M a r e k 
Veis a s ním 
př iš l i Petr 
Moník, Igor 
R o č í n a 
L i v i u 
M o c a n u . 
M u s í m 
z a t í m 
p o c h v á l i t 
celý tým za 
odvedenou práci v obraně, v útoku se budeme 
muset ještě zlepšit. Doufám, že budeme fanoušky 
bavit pohledným fotbalem a tím jich přilákáme na 
naše utkání, co možná nejvíce. 

Tom Veverka 
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Rozpisy mládež podzim 2023
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Rozpisy muži podzim 2023
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Stanování 30.6.2023
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Fotbal starší žáci 26.8.2023
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Opékání buřtů, letní kino 26.8.2023
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Výstava Stará řemesla a vzpomínka na minulé časy proběhla v sále 
hostince U Kaštanu. Veliký úspěch měly u návštěvníků všechny 
exponáty, hlavně krásné makety skutečných objektů p.Josefa Klapky, 
intarzie z různých odstínů dřeva p. Rudolfa Váni, podpisy prezidentů ze 
sbírky p. Václava Košťála a exponáty p. Josefa Zackla. 

Celkem výstavu navštívilo více než 150 osob.  

P. Zacklovi děkujeme za organizaci této výstavy. (Pozn.redakce) 

Slovo kronikáře p. Josefa Zackla: pokračování ohledně původních 
obyvatel v číslech popisných v naší obci. 

Na řadě je čp. 3:  V tomto objektu žilo více rodin , což bylo tenkrát běžné. 
V roku 1783 to byla rodina  Kuřova, p. Zeman , rodina Jedličkova, p. Jan 
Čihák , 1841 p. Stanislav Seidl . Data jsou ze záznamu o sčítání lidu . 

Sběratelská výstava p. Zackla 8.-10.9.2023
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Společenská kronika

Opustili nás 

Kadavý Ladislav, dne  26.05.2023 

Kalvoda Tomáš, dne 05.06.2023 

Hlavatá Anežka, dne 09.06.2023 

Khol Jaroslav, dne12.06.2023 

Čest jejich památce!

Jubilanti 

60 let oslavila          Kuřová Jana z Kratonoh 

65 let oslavil           Špalek Vratislav z Michnovky  

Gratulujeme oslavencům a 
přejeme pevné zdraví do 
dalších let! 
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Obecní zpravodaj vydal Kulturní výbor Zastupitelstva obce Kratonohy nákladem 320 ks. Periodický tisk 
územního samosprávního celku. Vydání dalšího čísla zpravodaje připravujeme na 4. čtvrtletí 2023. Uzávěrka 
příspěvků bude 10.prosince 2023. Publikace je registrována Ministerstvem kultury pod evidenčním číslem MK 
ČR E 20091. Redakční rada si vyhrazuje právo na grafickou a gramatickou úpravu příspěvků. Za správnost 
příspěvků (zejména po právní stránce) odpovídá vždy autor příspěvků. Názory autorů̊ příspěvků nemusí být 
shodné s názory redakční rady či zastupitelstva obce. Každé číslo je doručováno do všech domácností našich 
obcí zdarma.  

Realizace www.funprint.eu

Připravované akce 

7.10.2023 Setkání seniorů 

říjen - listopad Zájezd do divadla  

listopad Adventní tvoření (konání akcí bude 
upřesněno) 

2.12. 2023 Přivítání adventu 

10.12.2023 Koncert v kostele 

MS Podhájí Kratonohy Vás srdečně zve na 
výlov obecního rybníka na Michnovce 

dne 28.10.2023 od 9.00 hodin. 

Bude pro Vás připravené občerstvení a 
bohatá tombola. 

Marcela Křepelová 

http://www.funprint.eu
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